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Betreft: Zienswijze ontwerp wijzigingsregeling niet openen van jacht op het konijn  

Geachte mevrouw Van der Wal-Zeggelink,  

Voor het komende seizoen (2022/2023) heeft U het voornemen om de jacht op het haas en konijn binnen onze 
jacht niet te openen. Reden zou zijn dat de populatie van het bovengenoemde soorten landelijk een sterk 
dalende trend zou vertonen.  
Hierop geef ik mij zienswijze en verzoek u hier rekening mee te houden bij verdere besluitvorming en 
definitieve vaststelling van uw plannen.  
 
Ik loop al 25 jaar in onze jacht en heb enkele jaren geleden mijn jachtakte behaald. Dagelijks kom ik in ons veld 
en weet daardoor precies wat er zich afspeelt en hoe de wildstand zich ontwikkelt. Al jaren oogsten wij geen 
haas of konijn meer, omdat de stand drastisch was teruggelopen. Sinds enkele jaren zien wij de hazen en 
konijnen populatie sterk toenemen. Reden is dat wij de vossen stand proberen kort te houden. Ik houd mijn 
hart vast nu ook over intrekken van vrijstelling voor de vos wordt gesproken, dit zal de wildstand van het haas 
en konijn niet goed doen.  

De onderbouwing voor het besluit om de jacht op haas en konijn niet te openen vind ik niet erg overtuigend, 
hiervoor is enkel gebruik gemaakt van waarneming door vrijwillige vogeltellers, die ik overigens niet een keer 
ben tegengekomen en die daarnaast alleen overdag tellen. Wij hebben gebiedsgerichte tellingen vanuit de 
WBE met behulp van warmtebeeld, wat een groot verschil laat zien. Het is ook vreemd dat deze cijfers niet 
meegenomen worden, de jagers besteden hier veel tijd aan, waarom worden deze cijfers niet meegenomen? 

Wij jagers worden vaak afgeschilderd alsof wij alles afknallen, maar dat is zeker niet het geval. Wij zijn een van 
de meest betrokken natuurliefhebbers, we zijn vaak in het veld bezig om de biotoop te verbeteren, wildstand 
te behouden, rommel opruimen, ondersteunen bij wildaanrijdingen, schade voorkomen bij de boeren etc. Dit is 
allemaal vrijwilligerswerk, waar veel tijd in zit, maar wat wij graag doen. Dat wij een stuk wild oogsten maakt 
van ons geen cowboys, wat wij oogsten is verantwoord en wordt door ons genuttigd, een stukje eerlijk vlees 
van een dier dat vrij heeft kunnen leven.  

Het valt mij op dat deze vrijwilligers ingezet worden als er problemen zijn, zo ook bij de bever. De bever zorgt 
voor veel overlast en schade aan wegen in onze omgeving. Om de kosten te drukken zet waterschap nu jagers 
in om de stand terug te brengen. Dan zijn de jagers wel goed om dit op te lossen. 

Er zijn in Nederland gebieden waar je over de hazen struikelt en waar je er geen vindt, daar is geen eenduidige 
verklaring voor. 
Buiten de vos zijn er veel predatoren die druk uitoefenen op de stand, zoals de vele huiskatten, ooievaars, 
reigers, marters, kraaien en eksters 

Gezien de wildstand bij ons is duidelijk dat wij dit bijzonder goed beheersen, helaas wordt hier blijkbaar niet 
naar gekeken en alles over een kam geschoren. Op basis van vogeltellers en beoordelingsmethode die voor 
zeldzamere diersoorten bestemd zijn en discutabele keuzes vwb referentiejaren, de gebruikte data, etc., 
worden besluiten genomen die niet juist onderbouwd zijn. 

Ik verzoek u daarom ook om van dit besluit af te zien en eerst met deskundige partners als bijvoorbeeld 
Koninklijke Jagers Vereniging te overleggen alvorens dergelijke besluiten te nemen. 

Met vriendelijke groet, 

John den Bekker 



 
 
 


